
Referat 
Bestyrelsesmøde i afd. 78 26-5-21 
Tilstede: Kent, Hanne, Lene, Nasir, Hans Henrik (ref.) 
 
Dagsorden: 
1. Driften plus opsamling af beslutninger 
2. Beboerhenvendelser 
3. Bemærkninger til udsendt post 
4. Nyt fra Organisationsbestyrelsen 
5. Regnskab/budget 
6. Aktiviteter 
7. Eventuelt 
8. Næste møde 
 
Jakob er trådt tilbage som formand på grund af arbejde og flytning. Vi siger tak til Jakob for 
indsatsen. Hans Henrik har sagt ja til at være formand indtil næste afdelingsmøde. 
 
1. Driften samt opsamling af beslutninger 

Kent spørger Stefan om bredden på parkeringspladser. 
Hanne har fået oplyst en pris på 2500 kr af Torben Brandi for at rengøre indgangspartiet i alle 
otte opgange per gang.  

2. Beboerhenvendelser 
3. Bemærkninger til udsendt post. 
4. Nyt fra Organisationsbestyrelsen/Repræsentantskabet 

Der var møde den 25-5-21 i Repræsentantskabet. Deloittes blev valgt som revisor. 
Der bliver om muligt afholdt et informationsmøde for alle afdelingsbestyrelser den 15-6-21. 

5. Regnskab/budget 
6. Aktiviteter 
7. Eventuelt 

Vi tænker på at sætte fuglehuse op på metalrørerne hvor der sad paraboler. 
Der kommer jævnligt en gruppe større børn fra Mølleskolen og leger på vores legeplads. Det 
slider på legeredskaberne. Hvem betaler hvis noget går i stykker? Vi ser foreløbig tiden an. 
Kent har et forslag om at sætte et læhegn op ved det runde bænkebord ved 21A ud mod 
Isagervej. Der er tale om et lamelhegn og/eller et rivenet til efeu. Kent undersøger. 

8. Næste møde 
22-6-21 


